
Protokół Nr 110/10
z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy

w dniu 8 kwietnia 2010 r.
         
W posiedzeniu  uczestniczyli:  Starosta  –  p.  Ludwik  Ekiert,  Wicestarosta  –  p.  Lech 

Brzozowski,  członkowie  Zarządu:  p.  B.Grochala,  p.  Zenobiusz  Szczepkowski,  p.  Edward 
Rozmus,  zgodnie  z  załączoną  listą  obecności  oraz  Skarbnik  Powiatu  –  p.  Renata  Mróz, 
Sekretarz  Powiatu  –  p.  Elżbieta  Bieniek,  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg -  p.  Jacek 
Dłuski,  Kierownik  Wydziału  Geodezji  i  Gospodarki  Nieruchomościami  –  p.  Iwona 
Urbanowicz,  Kierownik  Wydziału  Oświaty,  Kultury,  Sportu,  Turystyki  i  Promocji  –  p. 
Sławomir Knapiński.

Obrady trwały w godzinach: 12  07 – 13  46. Posiedzenie otworzył i prowadził  Starosta 
Nidzicki p. Ludwik Ekiert. 
                   
                 Porządek obrad:
       I.       Powiatowy Zarząd Dróg   
            1.  Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji do odbioru robót. 
            2.  Wprowadzenie do planu robót przebudowy drogi w m. Piotrowice.
            3.  Omówienie sprawy zasilania w energię elektryczną PZD.
            4.  Sprawa zakupu samochodu.
            5.  Wniosek o zwiększenie robót : budowa drogi Bukowiec-Piotrkowo-Jabłonowo. 
       II.      Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami 
            1.  Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 
                 służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Nidzickiego.
      III.     Wydział Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji
            1.  Omówienie sprawy Dyrektora ZSZiO w Nidzicy.
      IV.     Wydział Finansowy 
            1.  Wnioski finansowe.
            2.  Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2010r. 
       V.      Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich
            1.  Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyboru ofert złożonych w ramach 
                 otwartego konkursu ofert na wsparcie realizacji zadań publicznych w 2010roku.

Na posiedzenie przybywa Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy p. Jacek Dłuski.

Ad. I. 
P.  J.  Dłuski  oświadczył,  że  skończył  się  I  kwartał  i  należy  rozliczyć  się  z  Inżynierem 
Kontraktu zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa dróg powiatowych na odcinku Lipowo 
Kurkowskie – Łyna – Nidzica.” Podkreślił, że konieczne jest również powołanie komisji do 
odbioru robót: częściowych, ostatecznego i pogwarancyjnego wykonanych w ramach zadania 
współfinansowanego  z  Europejskiego  Funduszu  Rozwoju  Regionalnego  w  ramach 
Regionalnego  Programu  Operacyjnego  Warmia  i  Mazury  2007-2013.  Zaproponował 
następujący skład komisji: Jacek Dłuski - przewodniczący komisji oraz członkowie: Bożena 
Bonisławska, Mariusz Mierzejewski, Krzysztof Brzeziński, Jolanta Tymińska. Dodał, że w 
związku z  powyższym został  przygotowany projekt  uchwały Zarządu Powiatu  w sprawie 
powołania komisji do odbioru robót. 
Zarząd powołał w skład w/w komisji członka Zarządu Powiatu p. Edwarda Rozmusa i 
jednogłośnie podjął w/w uchwałę.
P. J. Dłuski poinformował Zarząd, że otrzymał pismo od Inżyniera Kontraktu informujące o 
tym, że w związku z niekorzystnymi warunkami atmosferycznymi w I kw. 2010 r. nastąpiły 



zmiany ( zmniejszenie ) ilości wykonanych robót w stosunku do harmonogramu rzeczowo – 
finansowego na zadaniu pn. Przebudowa dróg powiatowych na odcinku Lipowo Kurkowskie 
-  Łyna  –  Nidzica.  Dodał,  że  w harmonogramie  na  I  kwartał  uwzględniona  była  kwota 
371.284,56zł  z  czego  udział  środków  unijnych  w  wysokości  67%  stanowi  kwotę 
248.760,88zł,  zaś  udział  powiatu  w  wysokości  33%  stanowi  kwotę  122.523,68zł. 
Wykonawca w I kwartale wykonał i przedstawił do odbioru częściowego roboty za kwotę 
125.200,32 zł. Powyższa kwota  kwalifikuje się do złożenia wniosku o refundację , a nie jak 
zakładano wniosku o zaliczkę. Z uwagi na to, że kwota  planowana do zapłaty przez powiat w 
przypadku wystąpienia o zaliczkę jest porównywalna z kwotą za jaką Wykonawca wykonał 
roboty w I kwartale.  Zaproponował wystąpić z wnioskiem o refundację i dokonać zapłaty 
Wykonawcy na kwotę 125.200,32 zł.
Skarbnik Powiatu oświadczyła, że udział własny powiatu stanowi kwotę 122.523,68zł i tę 
kwotę, którą trzeba zapłacić tj. 125.200,32 zł można potraktować jako udział własny.   
Pan Starosta dodał, że termin rozliczenia w umowie został określony na koniec I kwartału i 
trzeba zapłacić za wykonaną pracę.
Zarząd wyraził zgodę.
P. J. Dłuski zwrócił się z prośbą do Zarządu Powiatu o wprowadzenie do budżetu jednostki 
na rok 2010 opracowanie projektu budowlanego na przebudowę drogi powiatowej Kanigowo 
–  Zagrzewo  –  Grzegórzki  –  Napiwoda  w  m.  Piotrowice  o  dł.  ok.  0,310km  wraz  z 
odwodnieniem za kwotę 24.400zł.
Pan  Starosta poinformował  Zarząd,  że  Burmistrz  Nidzicy  zgodził  się  sfinansować  to 
przesięwzięcie w 50%.   
Pan Wicestarosta dodał, że jest to droga żwirowa i po zimowych roztopach zalewane były 
gospodarstwa.
Głosowanie w w/w sprawie: „za” – 4, „wstrzymujący się” – 1.    
Następnie p. J. Dłuski poinformował Zarząd, że Przedsiębiorstwo Robót Drogowych i Usług 
Sprzętowo-Transportowych  wypowiedziało  Powiatowemu  Zarządowi  Dróg  umowę  na 
dostawę  energii  elektrycznej  w  związku  z  nałożeniem  podatku  akcyzowego  przez 
Ustawodawcę na sprzedaż energii elektrycznej na podmiot końcowy tj. PRDiUST. Dodał, że 
PZD będzię  musiał  wystąpić  do dyr.  Rejonu Energetycznego w Szczytnie  z wnioskiem o 
przyłącze  energetyczne.  Oświadczył,  że  w chwili  obecnej  nie  można  oszacować  kosztów 
ponieważ nie ma warunków technicznych ale trzeba będzie to zadanie zrealizować. 
Zarząd przyjął do wiadomości.  
Pan Starosta  przypomniał, że w budżecie powiatu zostały zabezpieczone środki w kwocie 
50.000zł  na zakup samochodu na potrzeby PZD. Poinformował,  że  jeden z  samochodów, 
który był w zasobach tej jednostki został rozbity.  
P.  J.  Dłuski  dodał,  że  Towarzystwo  Ubezpieczeń  przyznało  odszkodowanie  w  kwocie 
2.250zł.  Z  uwagi  na  ekonomiczną  nieopłacalność  naprawy,  wysokość  odszkodowania 
ustalona została jako różnica pomiędzy wartością rynkową pojazdu w dniu szkody (2.900zł), 
a  wartością  pozostałych  z  uszkodzonego pojazdu części  (650zł).  Oświadczył,  że  naprawa 
samochodu kosztowałaby ok. 4.500zł. Zwrócił się z prośbą do Zarządu o wyrażenie zgody na 
zakup dwóch samochodów tj. osobowego i towarowo-osobowego w ramach zabezpieczonych 
środków.   
Zarząd wyraził zgodę.
Pan Starosta poinformował, że Zarząd Województwa Warmińsko-Mazurskiego przyznał ze 
środków  Terenowego  Funduszu  Ochrony  Gruntów  Rolnych  dofinansowanie  w  kwocie 
100.000zł  na  realizację  zadań  z  zakresu  ochrony  gruntów  rolnych.  Zaproponował  by 
otrzymane  środki  przeznaczyć  na  zwiększenie  planowanego  zakresu  rzeczowego  budowy 
drogi  powiatowej  Piotrkowo –  Bukowiec  Wielki  z  planowanego  odcinka  dł.  0,700km za 
kwotę  441.400zł  na  odcinek  dł.  1,394km  za  kwotę  882.800zł.  Dodał,  że  wykonanie 
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zwiększonego odcinka tej drogi zakończyłoby rozpoczętą w 2007r. i realizowaną w 2008 i 
2009r. inwestycję.    
P. J. Dłuski zaproponował brakującą kwotę 341.400zł na zrealizowanie w/w zadania pokryć 
z oszczędności powstałych po przeprowadzonych przetargach na zadaniach inwestycyjnych 
tj.: kwotę 263.770zł w ramach tego samego paragrafu tj. § 6050 na zadaniu pn. Przebudowa 
drogi powiatowej  Zakrzewo – Zalesie  – Zaborowo i  kwotę 77.630zł  w ramach§ 6059 na 
zadaniu pn.  Przebudowa dróg powiatowych na odcinku Safronka – Janowiec Kościelny – 
Kuce Etap I. 
Pan  Wicestarosta oświadczył,  że  nie  ulega  wątpliwości,  że  dobrze  byłoby  tę  drogę 
dokończyć.  Uważa,  że  trzeba  pamiętać  o  tym,  że  były  ustalenia,  że  Gmina  Janowiec 
Kościelny będzie partycypować w kosztach w I i II etapie budowy tej drogi, a III etap będzie 
finansował Powiat Nidzicki. Oznajmił, że należałoby zabezpieczyć całościowo środki na to 
zadanie i ogłosić przetarg. Dodał, że możliwe jest, że po przetargu koszt tej inwestycji będzie 
mniejszy, a jeśli kwota z przetargu przekroczy zabezpieczone wcześniej w budżecie środki 
plus środki FOGR-u to można unieważnić przetarg.
Pan Starosta oznajmił, że trzeba się zdecydować. Uważa, że rozsądnie byłoby dokończyć tę 
drogę i wykorzystać przyznane środki przez Zarząd Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
na ten cel.   
Skarbnik Powiatu przypomniała, że uchwałą Rady Powiatu w sprawie uchwalenia budżetu 
Powiatu  Nidzica  na rok 2010 Zarząd  został  upoważniony do przeniesień  polegających  na 
zmniejszaniu lub zwiększaniu wydatków inwestycyjnych między zadaniami inwestycyjnymi 
w danym roku budżetowym. W związku z tym zmiany tej można dokonać uchwałą Zarządu 
Powiatu.  
Głosowanie w w/w sprawie: „za” – 5.   
Z dalszej części posiedzenia zwalnia się p. Z. Szczepkowski i opuszcza posiedzenie wraz z 
 p. J. Dłuskim  a przybywa Kierownik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami
 p. Iwona Urbanowicz. 

Ad. II.
P. I. Urbanowicz przypomniała, że na posiedzenie w dniu 12 stycznia br. Zarząd uzgodnił, że 
będzie konsultował warunki ustanowienia służebności przesyłu z Firmą Energa – Operator. 
Dodała,  że  w  związku  z  tym  podjęła  stosowne  kroki.  Poinformowała,  że  w/w  Firma 
zaproponowała za ustanowienie służebności przesyłu zaproponowała kwotę w wys. 6.426zł 
opłaty jednorazowej. Podkreśliła, że inne powiaty w takich sytuacjach podejmowaly uchwały 
Zarządu, w których stawka za zajęcie przez tę sieć jednego metra gruntu wynosi 25zł, a w 
innych przypadkach 35zł. Dodała, że po przeliczeniu powierzchni zajętej przy Przychodni w 
Nidzicy kwota wyszła znacznie mniejsza od zaproponowanej przez w/w Firmę. Podkreśliła, 
że ograniczeniem jest to, że nic na tym terenie nie będzie można zrobić. Oświadczyła, że w 
związku z tym został przygotowany projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia 
zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 
Nidzickiego.
Zarząd jednogłośnie podjął w/w uchwałę. 

Posiedzenie opuszcza p. I. Urbanowicz a przybywa Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury,  
Sportu, Turystyki i Promocji p. Sławomir Knapiński.

Ad. III.
P. S. Knapiński poinformował Zarząd, że kończy się 5 letni okres kadencji Dyrektora ZSZiO 
w Nidzicy i trzeba dokonać wyboru procedury postępowania tj. ewentualnego przedłużenia 
kadencji czy ogłoszenie konkursu na w/w stanowisko. Zaznaczył, że współpraca układa się 
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dobrze i jest za przedłużeniem kadencji Dyrektorowi ZSZiO. Dodał, że Dyrektor wyraził chęć 
by dalej piastować to stanowisko.
Pan Starosta oznajmił, że p. Wółkiewicz jest ambitny i nie ma zastrzeżeń do jego pracy.
Pan Wicestarosta zaproponował by zapytać p. Wółkiewicza czy wyraża chęć na to by dalej 
być Dyrektorem ZSZiO.
P. S. Knapińśki odparł, że Dyrektor wyraził chęć by dalej piastować to stanowisko.
P. B. Grochala ocenia pozytywnie pracę Dyrektora i jest za bezkonkursowym przedłużeniem 
kadencji.
P. E. Rozmus dodał, że jeśli jest to zgodne z procedurami to nie widzi przeciwskazań.
P.  S.  Knapiński oświadczył,  że  trzeba  wystąpić  o  opinię  do  Rady  Pedagogicznej  i 
Kuratorium Oświaty, które może wnieść zastrzeżenia i wówczas konieczne będzie ogłoszenie 
konkursu.
Zarząd wyraził  zgodę na bezkonkursowe przedłużenie kadencji  Dyrektorowi Zespołu 
Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy.

Posiedzenie opuszcza p. S. Knapiński.

Ad. IV.
Skarbnik  Powiatu  oświadczyła,  że  przygotowała  projekt  uchwały  Zarządu  Powiatu  w 
sprawie  zmian  w  budżecie  na  rok  2010,  w  której  po  korekcie  zostały  uwzględnione 
następujące wnioski finansowe: 
● Wojewoda Warmińsko-Mazurski: zwiększenie planu dotacji celowych o kwotę 1.500zł w 
z przenaczeniem na wypłatę dodatków w wys. 250zł miesięcznie na pracownika socjalnego 
zatrudnionego w pełnym wymiarze czasu pracy, realizującego pracę socjalną w środowisku w 
roku 2010. W związku z tym po stronie  wydatków zwiększa się § 4010  wynagrodzenia 
osobowe pracowników Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nidzicy o kwotę 1.500zł 
Pozytywna opinia Zarządu.   
●Urząd  Marszałkowski:  Zarząd  Województwa  Warmińsko-Mazurskiego  przyznał  ze 
środków  Terenowego  Funduszu  Ochrony  Gruntów  Rolnych  dofinansowanie  w  kwocie 
100.000zł  na  realizację  zadań  z  zakresu  ochrony  gruntów  rolnych.  Skarbnik  Powiatu 
podkreśliła, że zgodnie z ustawą o finansach publicznych Zarząd może wprowadzać zmiany 
w planie  wydatków i  dochodów związane z otrzymanymi  dotacjami od innych jednostek. 
Dodała,  że  w  związku  z  powyższym  zwiększa  się  budżet  o  kwotę  100.000zł  po  stronie 
wydatków na wykonanie zadanie  zwiększonego odcinka drogi Piotrkowo – Bukowiec oraz 
przesuwa się środki w celu zabezpieczenia inwestycji do kwoty 882.800zł.
Pozytywna opinia Zarządu.  
●  Starostwo Powiatowe:  w związku  z  trwaniem komisji  kwalifikacji  wojskowej  Powiat 
otrzymał  na realizację tego zadania środki w kwocie 9.000zł. Mając powyższe na uwadze 
dokonano  przesunięć  między  paragrafami  w  celu  wykorzystania  całości  tej  dotacji  tj. 
zmniejszenie wydatków na: składki na ubezpieczenie społeczne o kwotę 198zł, składki na 
Fundusz Pracy o kwotę 51zł, zakup materiałów i wyposażenia o kwotę 585zł i zakup usług 
pozostałych o kwotę 2.000zł oraz zwiększenie wydatków na: wynagrodzenia bezosobowe o 
kwotę  2.460zł  i  zakup akcesoriów komputerowych,  w tym programów i  licencji  o  kwotę 
374zł. Skarbnik Powiatu dodała, że zmiany te zostały ujęte w projekcie uchwały Zarządu 
Powiatu poza zmniejszeniem w § 4210 zakup materiałów i wyposażenia i zwiększeniem w § 
4750 zakup akcesoriów komputerowych o kwotę 374zł ponieważ zmiany te zostaną ujęte w 
projekcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2010. 
Pozytywna opinia Zarządu.  
Zarząd podjął uchwałę w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2010 stosunkiem 
głosów: „za” – 3, „wstrzymujący się” – 1.          
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Następnie Skarbnik Powiatu omówiła wnioski finansowe, które zostaną zawarte w projekcie 
uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2010 złożone przez:
●  Zespół  Szkół  Ogólnokształcących:  zmniejszenie  wydatków  o  kwotę  150zł  w  §  3020 
wydatki osobowe niezaliczone do wynagrodzeń i zwiększenie wydatków o tę samą kwotę w 
§ 4170 wynagrodzenia bezosobowe. Powyższe zmiany związane są z wypadkiem w pracy 
pracownika szkoły i koniecznością sporzadzenia protokołu powypadkowego przez inspektora 
BHP i Ppoż.
Pozytywna opinia Zarządu.
● Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej:  zmniejszenie  wydatków o kwotę 
8.100,96zł w § 3070 wydatki osobowe niezaliczone do uposażeń i zwiększenie wydatków o tę 
samą kwotę w: § 4170 umowy zlecenia (zlecenie przeprowadzenia szkolenia doskonalącego 
dla funkcjonariuszy Jednostki Ratowniczo-Gaśniczej  w zakresie  udzielania  kwalifikowanej 
pierwszej  pomocy  medycznej),  §  4180  równoważniki  pieniężne  i  ekwiwalenty  dla 
funkcjonariuszy  (wypłata  równoważnika  za  umundurowanie  dla  funkcjonariuszy),  §  4700 
szkolenia  pracowników  niebędących  członkami  Korpusu  Służby  Cywilnej  (szkolenia 
pracowników  cywilnych  na  stanowiskach  administracyjnych  w  zakresie  bhp  oraz 
prowadzenia archiwum).   
Pozytywna opinia Zarządu.
● Starostwo Powiatowe: Wydział Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji zwrócił się 
z  prośbą  o  zabezpiecznie  środków  w  kwocie  3.000zł  z  przeznaczeniem  na  zakup 
profesjonalnego  aparatu  fotograficznego  niezbędnego  do  celów  promocyjnych  i 
archiwizacyjnych oraz na prowadzenie dokumentacji pod inwestycje. Posiadany aparat jest 
wyeksploatowany, częściowo uszkodzony i brak ostrości obrazu.
P. B. Grochala oświadczyła, że dostępne są aparaty w niższej kwocie.
Pan Wicestarosta uważa, że aparat powinien być zakupiony w ramach posiadanych śroków 
zabezpieczonych na promocję.  

Ad. V. 
Sekretarz Powiatu oświadczyła, że w związku z tym, że zostały w budżecie zabezpieczone 
środki  na  realizację  zadań  publicznych  związanych  z  realizacją  zadań  samorządu 
powiatowego w 2010 roku przez podmioty niezaliczone do sektora finansów publicznych, 
niedziałające w celu osiągnięcia zysku, prowadzące działalność statutową został ogłoszony 
konkurs. Dodała, że wpłynęło dobrze przygotowanych i w odpowiednim terminie 16 ofert. 
Zespół  Konsultacyjno-Opiniujący  dokonał  analizy  pod  względem  formalnym  i  wyboru 
złożonych  ofert.  Poinformowała  Zarząd,  że  w  przypadku  wniosków  złożonych  przez 
Stowarzyszenie  Przyjaźni Polsko-Francuskiej  i  Stowarzyszenie  Ziemi Janowieckiej  w dniu 
złożenia  brakowało  aktualnych  wypisów  z  KRS,  które  zostały  niezwłocznie  uzupełnione. 
Dodała, że został przygotowany projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyboru ofert 
złożonych w ramach otwartego konkursu ofert na wsparcie realizacji zadań publicznych w 
2010roku.
Zarząd jednogłośnie podjął w/w uchwałę.

Na tym zamknięto obrady i zakończono protokół.

Protokołowała:  
Anna Kalinowska
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Przewodniczący Zarządu
/-/ Ludwik Ekiert

Z-ca Przewodniczącego Zarządu
/-/ Lech Brzozowski

Członek Zarządu 
/-/ Bożena Grochala

Członek Zarządu 
/-/ Edward Rozmus

Członek Zarządu 
/-/ Zenobiusz Szczepkowski
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